

Article (11) – Services:	البند (11) – الخدمات
<p>11.2 The Services are provided on an “as is,” “as available” basis, without warranties of any kind, either express or implied, including, without limitation, warranties with respect to merchantability and fitness for a particular purpose, other than the warranties which are implied by, and which may not be the subject of exclusion, restriction or modification under, the laws applicable to the Terms and Conditions.</p> <p>The Company or any third party shall be responsible for:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Negligence reaching the level of gross negligence, intentional misconduct, or deliberate violation • Correcting any error, inaccuracy or delay in or omission of any data, information, messages or the transmission or delivery of such data, information, or messages whenever possible. <p>The Client also agree to</p> <ul style="list-style-type: none"> • Accept the possibility of any delays or interruptions in the use of the services, including any intentional delays or interruptions by the Company or any third party for maintenance or other purposes related to any of the services or systems. • Acknowledge that the Company or any third party in any case (or any of the officers, directors, employees, or affiliates) is not responsible for any special, direct, indirect, consequential damages arising from your use of the services or reliance on any information provided by the services (including any delay, incompleteness, or error in the timing of any data or information provided to you) or the entry or processing of your orders through the services. 	<p>11.2 الخدمات مقدمة بحالتها الحالية على أساس الإتاحة دون ضمانات أياً كان نوعها، سواء كانت صريحة أم ضمنية، بما يشمل على سبيل المثال لا الحصر، الضمانات المتعلقة بالقابلية للتسويق أو الملائمة لغرض معين، بخلاف تلك الضمانات المضمنة، والتي قد لا تخضع للإستثناء أو التقييد أو التعديل بموجب القوانين واجبة التطبيق على البنود والشروط .</p> <p>وتكون الشركة أو أي طرف ثالث مسؤولين عن :</p> <ul style="list-style-type: none"> • الإهمال الذي يصل إلى حد الجسامة أو سوء نية أو الإخلال المتعمد . • تصويب أي خطأ أو عدم دقة أو تأخر في أو إغفال لأي بيانات أو معلومات أو رسائل أو نقل أو توصيل هذه البيانات أو المعلومات أو الرسائل ، متى ما أمكن ذلك . <p>كما يوافق العميل على :</p> <ul style="list-style-type: none"> • قبول احتمالية وقوع أي تأخيرات أو توقيفات في استخدام الخدمات، بما يشمل أي تأخيرات وتوقيفات مقصودة من قبل الشركة أو أي طرف ثالث لأغراض الصيانة أو غيرها لأي من الخدمات أو النظام. • أن الشركة أو أي طرف ثالث بأي حال من الأحوال (أو أي من المسؤولين، أو المديرين، أو الموظفين، أو الشركات التابعة) غير مسؤولين عن أي تعويضات خاصة، أو مباشرة، أو عرضية، أو لاحقة تنشأ عن استخدامك للخدمات أو اعتمادك على أي معلومات مقدمة من الخدمات (بما يشمل أي تأخير، أو عدم اكتمال، أو خطأ في توقيت أي بيانات أو معلومات مقدمة لك) أو إدخال أو معالجة أو أمارك عبر الخدمات .
Appendix (3) Metatrader 5 Platform	الملحق (3) منصة ميتاتريدر 5
<p>Variable Execution</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Variable Spreads 2. Leverage 1:100 3. All Products 4. Market Execution 5. Maximum Lots allowed: 25. 6. Customers’ positions may be filled at different prices than what they were quoted based on market price. 7. Fully hedged positions may not protect the customer’s account from the applicable pre-set freeze/automatic closure/set-off. 8. Stop-out level at 10% or less of (equity to margin ratio). 9. The Categories will be changed based on the equity value and volume in their accounts 	<p>تنفيذ بفروقات سعرية متغيرة</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. فروقات سعرية متغيرة. 2. الرافعة المالية 1:100 3. جميع المنتجات متاحة. 4. تنفيذ السوق . 5. الحد الأقصى المسموح به 25 عقد 6. قد يتم تنفيذ عقود العملاء بأسعار مختلفة عن الأسعار المعلنة حسب أسعار السوق. 7. العقود المغطاة بالكامل قد لا تحمي حساب العميل من التجميد المحدد مسبقاً / الإغلاق التلقائي / المقاصة. 8. يتم تسبيل العقود عند الـ 10% أو أقل (من نسبة النقد إلى الهامش). 9. يتم تغيير تصنيف العملاء بناءً على قيمة وحجم رأس المال في حساباتهم.